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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΚΚΕ: Προκλητική η απάντηση της κυβέρνησης στη
Βουλή για το Νοσοκομείο της Ρόδου

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

323.96 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΚΕ: Προκλητική η απάντηση της κυβέρνησης 
στη Βουλή για το Νοσοκομείο της Ρόδου
Την πολιτική της συστηματι
κής υποβάθμισης της Δημό
σιας Υγείας, τόσο από τη ση
μερινή κυβέρνηση όσο και 
από τις προηγούμενες, που 
έχει οδηγήσει σε πλήρη 
απαξίωση των αναγκών του 
Γενικού Νοσοκομείου 
Ρόδου, κατήγγειλε από το 
βήμα της Βουλής η Μαρία 
Κομνηνάκα, βουλευτής του 
ΚΚΕ, με Επίκαιρη Ερώτησή 
της, που συζητήθηκε προχ
θές στη Βουλή.

Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας Μίνα Γκάγκα, 
υπερασπίστηκε προκλητικά 
την πολιτική της κυβέρνη
σης, παρουσιάζοντας μια ει
δυλλιακή εικόνα για τη λει
τουργία του νοσοκομείου, 
την ώρα μάλιστα που λείπει 
το μισό σχεδόν ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό και 
με τη μέθοδο των μπαλωμά
των και των μετακινήσεων 
από νησί σε νησί επιχειρεί 
να καλύψει τα σοβαρά κενά 
που υπάρχουν.

Πιο αναλυτικά, όπως ανέ
φερε η Μ. Κομνηνάκα. στο 
νοσοκομείο υπάρχει μόλις 
ένας φαρμακοποιός -και 
αυτός επικουρικός εδώ και 
πολλά χρόνια- που τώρα αρ- 
ρώστησε με αποτέλεσμα να 
υπάρχει σοβαρό πρόβλημα 
προμήθειας και χορήγησης 
φαρμάκων για τις ανάγκες 
των ασθενών.

Το Απεικονιστικό Εργα
στήριο του Νοσοκομείου 
ουσιαστικά υπολειτουργεί.

αφού το ύπαρχον προσω
πικό δεν επαρκεί για να κα
λύψει τις ανάγκες των δύο 
τμημάτων Ακτινολογικού και 
Νεότερων Απεικονιστικών 
Μεθόδων ενώ οι οργανικές 
θέσεις είναι 10. ανεπαρκέ
στατες σε σχέση με τις 
ανάγκες του μόνιμου πλη
θυσμού. αλλά και των επι
σκεπτών της Ρόδου.

Ανάλογες ελλείψεις πα
ρατηρούνται και στο παραϊ- 
ατρικό προσωπικό, με απο
τέλεσμα να μη λειτουργεί 
σήμερα η μέτρηση οστικής 
πυκνότητας, να υπολειτουρ
γούν ο ψηφιακός αγγει- 
ογράφος, ο μαστογράφος 
και ο μαγνητικός τομογρά
φος. Οι εφημερίες κατά 
μέσο όρο ανέρχονται σε 10 
το μήνα ανά γιατρό, ενίοτε 
φτάνουν και τις 15, ενώ το 
Αναισθησιολογικό Τμήμα 
λειτουργεί εδώ και μεγάλο 
διάστημα με 2 μόνιμους 
αναισθησιολόγους, ενώ οι 
οργανικές θέσεις είναι 10.

Το αποτέλεσμα είναι εκα
τοντάδες χειρουργεία να 
είναι στην αναμονή με ό,τι 
συνέπειες έχουν επιφέρει οι 
καθυστερήσεις στην υγεία 
και τη ζωή των ασθενών, 
όπως και στο προσωπικό.

Η Μ. Γκάγκα επιχείρησε 
να αποσείσει τις σοβαρές 
ευθύνες της κυβέρνησης, 
λέγοντας πως το νοσοκο
μείο λειτουργεί κανονικά(Ι), 
όπως βάφτισε τις μετακινή
σεις προσωπικού από άλλα 
νησιά, ενώ για τη μεγάλη

λίστα αναμονής στα χει
ρουργεία έριξε τις ευθύνες 
ούτε λίγο ούτε πολύ στους 
ίδιους τους ασθενείς που 
φοβόντουσαν να χειρουργη- 
θούν την περίοδο της παν
δημίας. για να συγκαλύψει 
τις ευθύνες της κυβέρνησης 
που μετέτρεψε τα νοσοκο
μεία σε «μίας νόσου», ανα
στέλλοντας τη διεξαγωγή 
χειρουργείων και στέλνον
τας πελάτες στον ιδιωτικό 
τομέα.

Μάλιστα, στο πλαίσιο της 
ίδιας λογικής, προσπάθησε 
να υποβαθμίσει την υπολει- 
τουργία του μαστογράφου 
και του μαγνητικού τομο
γράφου, λέγοντας ότι δεν 
είναι επείγουσες εξετάσεις, 
που μπορούν να γίνονται με 
προγραμματισμένα ραντε
βού! Κυνική ήταν και για τις 
προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού, αναφέροντας πως 
δεν μπορεί να υπάρχει πλε- 
ονάζον προσωπικό στα νο
σοκομεία, των οποίων η κί
νηση είναι μεγάλη μόνο δύο 
μήνες τον χρόνο, λόγω του
ρισμού, επιβεβαιώνοντας με 
αυτό τον τρόπο ότι η κυβέρ
νηση αντιμετωπίζει τις 
ανάγκες του πληθυσμού για 
υπηρεσίες Υγείας, με τη λο
γική του κόστους - οφέ
λους. Μάλιστα, ειδικά για τις 
μεγάλες λίστες των χει
ρουργείων. παρουσίασε ως 
λύση το πρόσφατο νομοσχέ
διο για τα απογευματινά χει
ρουργεία. που θα πληρώνει 
ο κόσμος από την τσέπη του,

ενώ προκειμένου να υπερα- 
μυνθεί τις Συμπράξεις Δη
μόσιου και Ιδιωτικού Τομέα, 
κατηγόρησε το ΚΚΕ για αν
τιφάσεις και ενώ το αίτημά 
του για δημόσιο, δωρεάν 
σύστημα Υγείας για όλους 
ήταν και παραμένει ξεκά
θαρο.

Το ότι δεν λειτουργούν 
κανονικά τα νοσοκομεία 
αποδεικνύονται από τις με
γάλες λίστες αναμονής, όχι 
μόνο στα χειρουργεία, αλλά 
και σε άλλα τμήματα, επισή- 
μανε στη δευτερολογία της 
η Μ. Κομνηνάκα, καταγγέλ
λοντας την πολιτική της κυ
βέρνησης που αντί να επιτά
ξει τον ιδιωτικό τομέα στην 
πανδημία, στέλνει ασθενείς 
και γιατρούς στον ιδιωτικό 
τομέα, με τη μέθοδο των 
μπαλωμάτων επιχειρεί να 
καλύψει τα κενά, ενώ με τα 
απογευματινά χειρουργεία 
αναγκάζει τον κόσμο να 
πληρώνει τις υπηρεσίες 
Υγείας που χρειάζεται για 
δεύτερη φορά, από την 
τσέπη του, εκτός των ασφα
λιστικών ταμείων. Επισή- 
μανε ακόμα ότι η έλλειψη 
γιατρών στα νησιά είναι 
πρόβλημα που οφείλεται 
στην ασκούμενη πολιτική 
που δεν δίνει ουσιαστικά και 
πραγματικά κίνητρα για το 
ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό, αλλά αντίθετα 
διατηρεί τις άθλιες συνθή
κες εργασίας, χαμηλούς μι
σθούς. χωρίς να καλύπτει το 
αυξημένο κόστος ζωής.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΑΓΝΗ: Τρίωρη στάση εργασίας και συνέλευση
προσωπικού των χειρουργείων και του
Αναισθησιολογικού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

241.37 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΓΝΗ: Τρίωρη στάση εργασίας 
και συνέλευση προσωπικού των 
χειρουργείων και του Αναισθησιολογικού

Την ίδια στιγμή, τον δικό τους «Γολγοθά» εξακολουθούν να 
τραβάνε οι υγειονομικοί, με την εντατικοποίηση να τους τσα
κίζει, λόγω των μεγάλων ελλείψεων, και με τα χρωστούμε- 
να ρεπό και τις άδειες να εκτοξεύονται μετά από δύο χρόνια 
πανδημίας. Στο πλαίσιο αυτό, αύριο το Σωματείο Εργαζομέ
νων ΠΑΓΝΗ πραγματοποιεί τρίωρη στάση εργασίας (8 π.μ. 
-11 μ.μ.) για όλο το προσωπικό του χειρουργείου και του 
Αναισθησιολογικού και καλεί σε συνέλευση στο αμφιθέατρο 
στις 9 π.μ., καθώς επιδιώκεται η λειτουργία των 9 χειρουργι
κών κρεβατιών του νοσοκομείου με αύξηση της εντατικοποί
ησης και περικοπή αδειών του ανεπαρκούς αριθμητικά προ
σωπικού των δύο Τμημάτων.

«Τα τελευταία δύο χρόνια έχουν περιοριστεί τα χειρουργικά 
τραπέζια (λειτουργούν τα 5), προκειμένου να εξασφαλιστούν 
προσωπικό και υποδομές για την περίθαλψη των COVID πε
ριστατικών. Η αίθουσα ανάνηψης είχε μετατραπεί για κάποιο 
χρονικό διάστημα σε ΜΕΘ, νοσηλεύτριες του Αναισθησιολο- 
γικού και του χειρουργείου είχαν μετακινηθεί στις μονάδες 
αντιμετώπισης κορονοϊού (ΜΑΚ), αναισθησιολόγοι υποχρεώ

εργαζόμενες στην καθαριότητα, τους βοηθούς θαλάμου, 
τους τραυματιοφορείς.

Ενδεικτικό των ελλείψεων είναι το γεγονός ότι σε κα- 
θέναν από τους γιατρούς, τους νοσηλευτές και τις κα
θαρίστριες οφείλονται δεκάδες μέρες αδειών και ρεπό, 
με συνέπεια τη συσσωρευμένη κόπωσή τους. Οι περισ
σότεροι δεν έχουν πάρει την άδεια του 2021, σε κά
ποιους οφείλονται και μέρες άδειας του 2020, ενώ σχε
δόν κανείς δεν έχει πάρει την άδεια του 2022. Στις κα
θαρίστριες οφείλονται πάνω από 500 μέρες ρεπό και 
αδειών συνολικά! «Μάλιστα, η διοίκηση απειλεί να κό
ψει τις κανονικές άδειες στους εργαζόμενους του Αναι- 
σθησιολογικού και του χειρουργείου τους επόμενους δύο 
μήνες, ώστε να λειτουργήσουν και τα 9 κρεβάτια», ση
μειώνει το Σωματείο και επισημαίνει ότι προϋπόθεση για 
την επαναφορά των χειρουργείων χωρίς την υποβάθμιση 
άλλων λειτουργιών είναι η ενίσχυση του νοσοκομείου με 
το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό, ώστε και οι εργαζόμε
νοι να δουλεύουν με ανθρώπινα ωράρια και οι ασθενείς 
να απολαμβάνουν ποιοτικές, δωρεάν υπηρεσίες Υγείας.

θηκαν να κάνουν εφημερίες και στο Νοσοκομείο Ρεθύμνου, 
κλίνες ΜΕΘ δεσμεύθηκαν για τα COVID περιστατικά κ.λπ.

Η πλήρης λειτουργία όμως των τακτικών χειρουργείων δεν 
είναι εφικτή με το υπάρχον προσωπικό, εκτός αν για άλλη μια 
φορά θυσιαστούν ρεπό, άδειες και άλλες απαραίτητες δρα
στηριότητες του Αναισθησιολογικού. Οι αναισθησιολόγοι δεν 
επαρκούν για να καλύψουν 9 χειρουργικά κρεβάτια και ταυ
τόχρονα την αίθουσα ανάνηψης, την εφαρμογή αναλγησίας 
για τον οξύ πόνο (μετεγχειρητικά, στα ΤΕΠ κ.λπ.), τη σημα
ντική λειτουργία του ιατρείου πόνου (τρεις φορές τη βδομά
δα), επείγοντα περιστατικά που χρήζουν διασωλήνωσης και/ή 
καρδιοαναπνευστικής αναζωογόνησης σε όλες τις κλινικές 
του νοσοκομείου, στις ERCP κ.ο.κ. Τουλάχιστον 3 θέσεις α- 
ναισθησιολόγων είναι κενές, 2 αναισθησιολόγοι συνταξιοδο- 
τήθηκαν (χωρίς να αναπληρωθούν), 2 λείπουν σε πολύμηνη 
αναρρωτική άδεια.

Ούτε το νοσηλευτικό προσωπικό του Αναισθησιολογικού ε- 
παρκεί για να καλύψει τις ανάγκες. 2 νοσηλευτές έχουν με
τατεθεί σε Χανιά και Σητεία, 4 συνταξιοδοτήθηκαν (επίκειται 
άλλη μία συνταξιοδότηση) και 3 έχουν μετακινηθεί σε άλ
λα Τμήματα του νοσοκομείου (άλλοι 4 είχαν μετακινηθεί στη 
ΜΑΚ και αλλού και επέστρεψαν πρόσφατα). 2 ειδικευόμε
νες νοσηλεύτριες που ήρθαν τον Γενάρη φεύγουν τέλη Ιού- 
νη. Συνολικά το νοσηλευτικό προσωπικό του αναισθησιολο- 
γικού είναι λιγότερο σε σχέση με πριν την πανδημία», καταγ
γέλλει το Σωματείο Εργαζομένων, ενώ παρόμοια είναι η κα
τάσταση και με το υπόλοιπο προσωπικό του χειρουργείου, τις



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σισμανόγλειο: Κάτω από το όριο ασφαλείας η
λειτουργία του Θωρακοχειρουργικού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

99.72 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σισμανόγλειο: Κάτω από το όριο 
ασφαλείας η λειτουργία 
του Θωρακοχειρουργικού

Εδώ και 17 μήνες στο θωρακοχειρουργικό Τμήμα του Σισμα- 
νόγλειου Νοσοκομείου υπηρετούν μόνο 2 γιατροί, ένας επιμε
λητής Α’ και ένας επιμελητής Β’, μετά την παραίτηση του τελευ
ταίου επικουρικού.

Το γεγονός αναδεικνύει η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθή
νας - Πειραιά, υπογραμμίζοντας ότι ακόμα κι όταν το Σισμανό- 
γλειο είχε μετατραπεί σε νοσοκομείο COVID «οι συνάδελφοι κά
λυπταν τις ανάγκες με 15 εφημερίες ετοιμότητας ο κάθε ένας. 
Μετά την επανένταξη του νοσοκομείου στις γενικές εφημερίες 
από 15/3/2022, ενώ το Τμήμα είχε εξαιρεθεί - και σωστά - από τη 
γενική εφημερία, στις 2/5/2022 η 1η ΥΠΕ το επανέφερε. Οι για
τροί υποχρεούνται να καλύπτουν 7-8 γενικές εφημερίες τον 
μήνα, 21 - 22 πρωινές και ό,τι επείγον περιστατικό προκύψει 
από τα 2 Πνευμονολογικά Τμήματα, συν τα τακτικά χειρουρ
γεία. Είναι προφανές ότι το Τμήμα λειτουργεί με τραγική υπο- 
στελέχωση και σε συνθήκες ανασφαλούς λειτουργίας, με α
ποτέλεσμα το προσωπικό να έχει φτάσει στα όρια της εξάντλη
σης, καθώς δεν υπάρχει ούτε η δυνατότητα να πάρουν άδεια».

Η ΕΙΝΑΠ απαιτεί την άμεση ενίσχυση του θωρακοχειρουργικού 
Τμήματος με 2 ειδικευμένους θωρακοχειρουργούς, ώστε να μπο
ρεί να λειτουργεί το Τμήμα με ασφάλεια, και την άμεση προκή
ρυξη τουλάχιστον της μίας κενής οργανικής θέσης επιμελητή Β’.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μέσα στην πανδημία Εθαψαν διαγωνισμό του ΑΣΕΠ
για υγειονομικούς

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2260.48
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μέσα στην πανδημία

Εθαψαν διαγωνισμό 
του ΑΣΕΠ για 
υγειονομικούς
σελίδα 14



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μέσα στην πανδημία Εθαψαν διαγωνισμό του ΑΣΕΠ για υγειονομικούς
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-05-2022
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Εθαψαν διαγωνισμό του ΑΣΕΠ 
για υγειονομικούς εν μέσω πανδημίας

Νομοθετική 
ρύθμιση από 
τον υπουργό 
Εσωτερικών 

ζητάει η 
διοίκηση 

του ΑΣΕΠ 
προκειμένου 

να εφαρμόσει 
τις αποφάσεις 

του ΣτΕ που 
προβλέπουν 

επανακαθορισμό 
του πίνακα 
διοριστέων

Της
ΗΛΕΚΤΡΑΣ ΒΙΣΚΑΔΟΥΡΑΚΗ

Τ
η στιγμή που ίο Εθνικό 
Σύστημα Υγείας χρειάζε
ται οπωσδήποτε πρόσθετο 
προσωπικό για τη λε πουρ- 
γία του, κωλυσιεργία εκδηλώνεται 
εκ μέρους της ηγεσίας του ΑΣΕΠ, 

που, αντί να εκτελέσει άμεσα τις δυο 
αποφάσεις του Συμβουλίου της Επι
κράτειας (ΣτΕ), οι οποίες διορθώ
νουν την επαυξημένη μοριοδόιηση 
του διαγωνισμού του ΑΣΕΠ και 
ανοίγουν τον δρόμο για περισσότε
ρες προσλήψεις, πληροφορούμαστε 
ότι ζητάει χείρα βοήθειας από τον 
υπουργό Εσωτερικών, Μάκη Βσρί- 
δη προκειμένου να κάνει ειδική νο
μοθετική ρύθμιση!

Ας πάρουμε, όμως, τα πράγματα 
από την αρχή, Ο τότε αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας Παύλος Πολάκης, 
προκειμένου να αποκαταστήσει τις 
αδικίες στην τακτοποίηση της εκ
κρεμότητας διορισμού για περισσό
τερους από 1.000 που υπηρετούσαν 
ως επικουρικό νοσηλευτικό και λοι

πό προσωπικό σε νοσοκομεία του 
ΕΣΥ, μονάδες ΠΕΔΥ και Κέντρα 
Υγείας, με συμβάσεις ορισμένου 
χρόνου, θέσπισε ειδική μοριοδόιη- 
ση. Προέβλεψε λοιπόν 20 μόρια ανά 
μήνα για κάθε έναν από τους πρώ
τους Ί8 μήνες προϋπηρεσίας και 
από εκεί και πέρα 7 μόρια για κάθε 
μήνα προϋπηρεσίας, έως τη συ
μπλήρωση 8Ί μηνών.

Αποκλεισμός των 
συμμετεχόντων

Τον Μάρτιο του 2019 εκδόθηκε 
από ίο ΑΣΕΠ η προκήρυξη προκει
μένου να καλυφθούν 1.116 θέσεις 
τακτικού προσωπικού όλων των εκ- 
παιδευτικών βαθμιδών στο Εθνικό 
Σύστημα Υγείας (νοσοκομεία, Κέ
ντρα Υγείας κ.ά,).Όμως, όπως συμ
βαίνει σε πολλούς διαγωνισμούς με 
επαυξημένη μοριοδόιηση, κάποιοι 
από τους συμμετέχοντες αποκλεί
στηκαν. Έτσι, 29 υποψήφιοι προσέ- 
φυγαν στο Συμβούλιο της Επικρά
τειας ζητώντας από το ΑΣΕΠ να 
διορθώσει τη μοριοδότηση της προ
κήρυξης, επικαλούμενοι την αρχή

της ίσης μεταχείρισης, και αξίωναν 
τον διορισμό τους, δηλαδή την έντα
ξή τους στους οριστικούς πίνακες 
δ ιορ ισμού του ΑΣ ΕΠ.

Η προσφυγή τους έγινε αποδεκτή 
από το Συμβούλιο της Επικράτειας, 
το οποίο έκρινε ότι όντως πρέπει να 
ενταχθούν στους οριστικούς πίνα
κες. Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι το 
ΑΣΕΠ πρέπει να επανεξετάσει τους 
πίνακες διορισμού και να εντάξει 
τους 29 υποψήφιους.

Ομως, ενώ οι αποφάσεις ίου ΣτΕ 
εκδόθηκαν τον Φεβρουάριο του 
2022, η ηγεσία του ΑΣΕΠ φαίνεται 
να κωλυσιεργεί, παρόιι οι δυο απο
φάσεις του ΣτΕ είναι άμεσα εκτελε
στές από την Ανεξάρτητη Αρχή, Φέ
ρεται να ζητάει νομοθετική παρέμ
βαση από τον υπουργό Εσωτερικών 
Μ. Βορίδπ, για να εκτελέσει την υπο
χρέωση επανεξέτασης των πινάκων 
διορισμού όχι μόνον για τους 29 
υποψηφίους, αλλά και για τους 21 
υποψηφίους οι οποίοι ζήτησαν εκ 
νέου επανεξέταση από το ΑΣΕΠ και 
ακόμη 10 υποψήφιους οι οποίοι 
έχουν προσφύγει στο Διοικητικό

Εφετείο ζητώντας ακύρωση των πι
νάκων διοριστέων και επανεξέτασή 
τους, Σημειωτέον όχι οι διοριστέοι 
ίων αρχικών πινάκων έχουν ήδη 
συμπληρώσει δύο χρόνια εργασίας.

Το μπαλάκι στον.,, υπουργό 
από ιη διοίκηση του ΑΙΕΠ

Στην πρόσφατη συνεδρίαση του 
Δ.Σ. του ΑΣΕΠ τέθηκε το ζήτημα 
της επανεξέτασης των πινάκων. 
Πληροφορούμαστε ότι τα μέλη συμ
φώνησαν κατ’ αρχάς ότι πρέπει να 
γίνεται σεβαστή η κρίση του δικα
στηρίου και ότι δεν πρέπει να απει- 
ληθεί η θέση όσων διορίστηκαν,κα
θώς -με βάση και τη νομολογία- πρέ
πει να προστατευθούν τα δικαιώμα- 
τάτους.Έκπληξη, όμως, προκάλεσε 
το γεγονός ότι η ηγεσία ίου ΑΣΕΠ 
εξεφρασε τη γνώμη ότι «η διατήρη
ση στις θέσεις εργασίας πρέπει να 
διασφαλιστεί από την πολιτεία» και 
υπογράμμισε ότι γι’ αυτόν τον λόγο 
«πρέπει να συνταχθεί ειδική νομο
θετική ρύθμιση».

Ενδιαφέρον έχει και η νομική 
παρέμβαση διά υπομνημάτων των
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1  Μέσα στην πανδημία Εθαψαν διαγωνισμό του ΑΣΕΠ για υγειονομικούς
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-05-2022

δικηγόρων αυτών που κέρδισαν 
την υπόθεση στο ΣτΕ, που ζητούν 
από to ΛΣΕΓΓ να αρθεί στο ύψος 
των περιστάσεων και να προχωρή
σει άμεσα στη μερική ανάκληση 
των πινάκων διορισμού και ταυτό
χρονα να διασφαλίσει τις θέσεις 
των υπηρετούνιων, αλλά και να 
επανεξετάσει τους φακέλους των 
υποψηφίων που πληρούν τις προ
ϋποθέσεις διορισμού, καλώντας 
τους εντός 20 ημερών να υποβά
λουν αίτηση επανεξέτασης.

Ως εκ τούτου, γεννώνται ερωτή
ματα για τη στάση του ΑΣΕΓΙ, 
αφού η Ανεξάρτητη Αρχή έχει τη 
δικαιοδοσία να διορθώσει τους πί
νακες χωρίς να διαταράξει την 
αποκατεστημένη εργασιακή σχέση 
γι' αυτούς που έχουν ήδη διορι
στεί. Επίσης προκύπτουν ερωτή
ματα για ποιο λόγο η ηγεσία του 
ΑΣΕΓΙ ζητάει ειδική νομοθετική 
ρύθμιση, η οποία, βέβαια, μπορεί 
να τινάξει τον διαγωνισμό ίου 
2019 στον αέρα. Μήπως όλα αυτά 
θυμίζουν προεκλογικό δώρο στην 
κυβέρνηση;
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1  Πλεύρης: Όσο διαρκεί η πανδημία σε αναστολή οι
ανεμβολίαστοι υγειονομικοί

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

301.22 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πλεύρης: Όσο διαρκεί η πανδημία σε αναστολή 
οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Ο υπουργός Υγείας επικαλέστηκε την υποχώρηση των σκληρών δεικτών της πανδημίας αναφερόμενος στην σταδιακή άρση 
των περιοριστικών μέτρων

Στην αναστολή εργασίας των ανεμβολία- 
στων υγειονομικών αναφέρθηκε ο Θάνος 
Πλεύρης μιλώντας στη Βουλή και αφού τους 
διαχώρισε από τους υπόλοιπους δημοσίους 
υπαλλήλους που εργάζονται σε διοικητικές 
θέσεις επανέλαβε πως «όσο διαρκεί η πανδη
μία θα βρίσκονται σε αναστολή».

Ο υπουργός Υγείας επικαλέστηκε την υπο
χώρηση των σκληρών δεικτών της πανδημίας 
αναφερόμενος στην σταδιακή άρση των πε
ριοριστικών μέτρων κατά του κορωνοϊού, ενώ 
επικαλούμενος έρευνα του ΕΟΦ για την 
ασφάλεια των εμβολίων κατά του κορωνοϊού 
διέψευσε τα σενάρια που συνδέουν τους εμ

βολιασμούς με κρούσματα περικαρδίτιδας σε 
νέους.

Παράλληλα υπογράμμισε πως βάσει των 
στοιχείων που δόθηκαν στη δημοσιότητα από 
σχετική έρευνα του ΕΟΦ δεν υπάρχει καμία 
αύξηση των επιπλοκών στους νέους.

«Πάντοτε υπήρχαν και εμφράγματα και 
θρομβώσεις, δεν υπάρχει όμως καμία απολύ
τως αύξηση, δεν μπορεί να συνδεθεί αυτό με 
το εμβόλιο. Τα εμβόλια είναι ασφαλή έχουν 
δοκιμαστεί σε μεγάλο μέρος του πληθυσμού 
και έχουμε τη δυνατότητα χάρη σε αυτά να 
λέμε έχουμε μπει σε άλλη φάση της πανδη
μίας», είπε χαρακτηριστικά ο κ. Πλεύρης.
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1  Νέες καταγγελίες από τους εργαζόμενους στις
Κινητές Μονάδες Υγείας

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

474.62 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέες καταγγελίες από τους εργαζόμενους στις Κινητές Μονάδες Υγείας

Βρέθηκαν στην πρώτη γραμμή της μάχης ενάντια στην πανδημία και 
η κυβέρνηση τους «ανταμείβει» με άθλιες και επισφαλείς συνθήκες εργασίας 
και απλήρωτη εργασία...
I

ΣΥΝΕΧΙΖΟΝΤΑΙ οι καταγγελίες των εργαζο
μένων των Κινητών Μονάδων Υγείας (ΚΟ- 
ΜΥ) που βιώνουν απίστευτες εργασιακές 
συνθήκες χωρίς δικαιώματα και σε καθεστώς 
τρομοκρατίας.

Οι εργαζόμενοι του Εθνικού Οργανισμού 
Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ) βρίσκονται στην 
πρώτη γραμμή της αντιμετώπισης της παν
δημίας από την πρώτη στιγμή και έρχονται 
σε επαφή με δεκάδες κρούσματα την ημέρα 
«χωρίς τον απαραίτητο εξοπλισμό (ληγμένα 
γάντια, έλλειψη μολυσματικών κυτίων, μά
σκες που δεν είναι υψηλής προστασίας) και 
σε συνθήκες όχι πάντα κατάλληλες και σύμ
φωνες με τα υγειονομικά πρωτόκολλα ακόμη 
και σε χώρους που υπάρχουν ποντίκια». Πα
ρά το γεγονός ότι οι ΚΟΜΥ δραστηριοποι
ούνται σε όλη την επικράτεια, διενεργώντας 
εκατοντάδες χιλιάδες ελέγχους -μοριακούς 
και αντιγονικούς- στις πύλες εισόδου, στους 
τυχαίους αλλά και στοχευμένους ελέγχους 
στον γενικό πληθυσμό, στη διερεύνηση 
συρροών, στην προστασία των ευάλωτων 
κλειστών δομών, αλλά και περαιώνοντας 
επιτυχώς τον εμβολιασμό των μονάδων φρο
ντίδας ηλικιωμένων, χρονίως πασχόντων και 
ψυχιατρικών δομών, σύμφωνα με την κυβέρ
νηση δεν δικαιούνται επίδομα ανθυγιεινής 
εργασίας.

Πώς τους ανταμείβει η κυβέρνηση; Με 
τρίμηνες συμβάσεις που λήγουν, περνάει και 
εξάμηνο χωρίς να έχουν ανανεωθεί, ενώ από 
την πρόσληψή τους υπήρχε δέσμευση ότι οι 
συμβάσεις τους θα παρατείνονταν έως και 
τον Νοέμβριο του 2022. «Οι συμβάσεις μας

έχουν λήξει από τον Μάρτιο και ακόμη δεν 
έχουμε υπογράψει την επόμενη σύμβαση που 
ήδη έχει λήξει!» λένε χαρακτηριστικά. Ολο 
αυτό είναι «χαρακτηριστικό της διαχείρισης 
του διοικητικού μέρους του προγράμματος

που είχε ανατεθεί σε εργολαβική εταιρεία, 
της οποίας μάλιστα η σύμβαση έχει λήξει και 
δεν θα ανανεωθεί».

Δεν έχει τέλος ωστόσο η κοροϊδία. Η απο
ζημίωση προσωπικού κινητών ομάδων και

κέντρων υγείας κατά της Covid-19, λένε, στα
μάτησε να καταβάλλεται από τον Νοέμβριο 
του 2021, χωρίς κάποια επίσημη ενημέρωση. 
Αντίστοιχα, στους διοικητικούς υπαλλήλους 
που στηρίζουν τις δράσεις καθώς και στο 
Κέντρο Επιχειρήσεων (ΚΕΠΙΧ) που διαχει
ρίζεται τις κλήσεις του 1135 έχουν παγώσει 
οι ειδικές αποζημιώσεις χωρίς προειδοποί
ηση από τον Νοέμβριο και ακόμη δεν έχουν 
ενημέρωση αν θα τα πάρουν αναδρομικά. 
Επιπλέον, εργαζόμενοι που αρνήθηκαν να 
δουλέψουν εκτός καθημερινής εκδικητικά 
μεταφέρθηκαν σε άλλη θέση, ενώ άλλοι που 
διαχειρίζονται τις κλήσεις του 1135 -24ωρη 
γραμμή- δουλεύουν ενίοτε βάρδιες που απέ
χουν 8 ώρες μεταξύ τους, παράνομα, αφού 
από τον νόμο προβλέπεται ότι δύο βάρδιες 
πρέπει να έχουν απόσταση τουλάχιστον 11 
ωρών.

Οι εργαζόμενοι απαιτούν μόνιμη και 
σταθερή εργασία για όλους, επίδομα ανθυ
γιεινής εργασίας, άμεση καταβολή των δε
δουλευμένων και συνέχιση χορήγησης της 
ειδικής αποζημίωσης, παράταση της ημερο
μηνίας χρήσης των αδειών από το 2020 και 
2021, άμεση καταβολή κάθε κυριακάτικης και 
υπερωριακής εργασίας, κατάλληλες συνθή
κες εργασίας και παροχή του απαραίτητου 
υλικοτεχνικού εξοπλισμού, άμεση αναγνώ
ριση των μεταπτυχιακών τίτλων σπουδών, 
άμεση αναγνώριση και καταβολή μισθολο- 
γικού κλιμακίου, θέσπιση μοριοδότησης ειδι
κής εμπειρίας, αναγνώριση επαγγελματικών 
διπλωμάτων των οδηγών.

ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ
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